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verslag vergadering 
 

datum:  ............... 6 december 2022 

uur:  ................... 20u – 22u15 

locatie:  .............. bib 

aanwezig:  .......... Hilde Filliers, Monique De Temmerman, Frederika Houwelijckx, Ingrid 

Van Tillo, Nadine Bovyn, Jean Coen, Linda Mulder, Jan Van Riel, Paul 

Van Nylen, Bob Peeters, Chris Martens, Koen Paredaens, Olivier Rul, 

Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  Lucienne Cavens, Sally Djiba, Rita Stevens, Gaby Van Dyck  

verslag door:  ..... Erik Fuhlbrügge

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

Aanpassing:  

“Linda vertelt dat één van de kinderen van haar zus nu terug naar Madagaskar is en daar 

z’n leven in het toerisme probeert uit te bouwen.” 

Dit klopt niet.  Het is een adoptiekind van de schoonzus van de zus van Linda.  

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

Geen meldingen 

 

PUNT 3. VARIA 

Erik overloopt de drie aanvragen voor Zoersels project die werden ingediend en vooraf 

reeds werden doorgestuurd.  Het gaat om St Camille in Bohicon, het internaat voor dove 

kinderen in Bohicon en Side by side in India.  Alle drie reeds gekende projecten die aan 

alle voorwaarden voldoen.  De wereldraad keurt alle projecten goed.  Ze mogen worden 

uitbetaald.  

 

Ingrid is met Saly de projecten in Senegal gaan bezoeken, waaronder de nieuwe materni-

teit in Djembereng.  Het gebouw is af, maar het ontbreekt nog aan elektriciteit waardoor 

een volledige benutting van het gebouw nog niet aan de orde is. 

Het zeepproject zit nog in de onderzoekende fase, maar om dit echt te commercialiseren 

lijkt moeilijker dan vooraf gedacht. 

 

Jan heeft nog enkele exemplaren van het Oxfam-magazine bij. 

 

Paul zal de nieuwsbrief van Sentec naar Erik sturen voor bij het verslag. 

 

Linda meldt ons dat de container met hulpgoederen na veel hindernissen uiteindelijk goed 

is aangekomen bij het centrum in Madagaskar. 
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Jean heeft Liesbeth Verstreken tijdens een ontmoeting al verder ingelicht over het vlaggen-

project voor volgende zomer ivm de SDG’s.  Erik werkt de nota verder uit. 

  

Bob herinnert er ons nog eens aan dat er 13 december een boeiende lezing is in de bib.  

Erik stuurde de flyer reeds door. 

 

Hilde was onder de indruk van het koninklijk bezoek, waar ook de wereldraad vertegen-

woordigd was door Hilde, Bob en Erik, die in gesprek gingen met koningin Mathilde. 

 

Josiane is 12 dagen in Togo geweest om de projecten van Togo Debout te bezoeken.  De 

voorziene leslokalen zijn nu geopend en in gebruik.  Er zijn qua personeelsbezetting grote 

uitdagingen wegens het vertrek van leerkrachten tijdens Covid. 

Er zitten ook 2 Togolezen in het bestuur van Togo Debout, hetgeen enorm helpt in het pro-

jectmanagement, dat bij de Koning Boudewijnstichting toch redelijk zwaar is. 

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 DE 11.11.11-ACTIE 

• Er waren voldoende vrijwilligers om mee te helpen. 

• Volgend jaar zullen we dezelfde formule toepassen. 

• Vanaf september komen we met een werkgroepje samen om de actie te organise-

ren.  Zo wordt het werk een beetje verdeelt.   

• Erik zal de bedanking naar de vrijwilligers sturen met een uitnodiging voor de 

nieuwjaarsvergadering van 3 januari. 

• Volgende keer moeten we een weegschaaltje voorzien voor het afwegen van de 

brieven. 

• Verdere evaluatie neemt Hilde met Frederika op. 

 

PUNT 4.2  STEDENBAND 

Het werkbezoek aan Bohicon is goed verlopen.  Het volledige programma werd afgewerkt, 

inclusief een bezoek aan alle lopende projecten. 

Alle projecten maken voortgang, zowel de Zoerselse projecten als de eigen projecten en 

projecten met externe partners.  Zo bezochten we het bijencentrum dat volledig werd gere-

noveerd en verder uitgerust door de hulp van dierenartsen zonder grenzen, en het ecolo-

gische centrum in opbouw met de gerecycleerde plastiekcomposietbakstenen.   

We hadden ook een vergadering met de burgemeester, schepen, algemeen directeur, af-

delingshoofden en financieel directeurs (intern en extern) om alle lopende zaken te bespre-

ken.  Alle Zoerselse projecten van 2020 zijn intussen door Bohicon uitbetaald. 

Het is de intentie om alle projecten die nog niet rechtstreeks betaald zijn asap over te 

schrijven voor 2021 en 2022, zodat we vanaf 2023 terug volgens koers kunnen werken.  

De vertraging komt er doordat er vroeger op een andere stedenbandrekening betaald 

moest worden en 2020 dus vertraagd uitbetaald werd door Bohicon. 

Nu dat achter de rug is zullen we de saldo’s van 2021 en 2022 uitbetalen vanuit Zoersel en 

zo een overzicht maken zodat we terug kunnen doorstarten vanaf 2023. 

Alle projecten zijn nu in de gemeentelijk begroting van Bohicon ingeschreven op inkomsten 

en ontvangstzijde.          

Door de nationale reformatie staan alle diensthoofden on hold en is het momenteel nog 

niet beslist wie diensthoofd internationale samenwerking zal worden. 

Begin februari plant VVSG een congres in Benin voor alle West-Afrikaanse stedenbanden. 

We moeten nog bekijken wie er vanuit Bohicon en Zoersel kan deelnemen. 

Voor de inleefreis van 28 februari tot 10 maart hebben we 10 kandidaten.  De afspraken-

nota is in opmaak, waarna het programma in detail verder zal worden uitgewerkt.   

 

PUNT 4.3 KERSTMARKT 
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Vanwege de veiligheid moesten er wat verschuivingen gebeuren met de bezetting van de 

standen.  Verder is alles geregeld om de kerstmarkt te organiseren volgend weekend. 

Erik zorgt nog voor de spandoek van 11.11.11 en vraagt na hoe we de schermen in de 

raadzaal kunnen bedienen. 

 

PUNT 4.4  NIEUWJAARSRECEPTIE  

De nieuwjaarsreceptie zal doorgaan op 3 januari.  Zowel Louis Eelen als de jongeren voor 

Bohicon komen een beetje uitleg geven.  Monique zal de verhouding zoete / hartige hapjes 

coördineren.  

 

VOLGENDE VERGADERING 

3 januari om 20 uur in zaal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda: 

Nieuwjaarsspeech 

Voorstelling van de projecten  

Informeel samen zijn 


